
Protokół Nr 35/21
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej
Rady Miejskiej w Ciechanowcu,
odbytego w dniu 27 kwietnia 2021 roku

w Urzędzie Miejskim w Ciechanowcu

Posiedzenie Komisji trwało od godz. 0800 do godz. 1040.

Przewodniczący Komisji: Aneta Joanna Czarnecka 

Protokolant: Wioleta Kierska

Radni obecni na komisji:

1. Aneta Joanna Czarnecka
2. Radziszewska Maria Jadwiga
3. Violetta Maria Zdunek
4. Dybowski Przemysław
5. Krzysztof Koc

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:

 Anna Czapkowska – Sekretarz Gminy
 Jadwiga Koc – Skarbnik Gminy
 Burmistrz Ciechanowca – Eugeniusz Święcki
 Dyrektor PRK FARE – Wojciech Puchaczewski

Obrady były prawomocne.

Ad pkt 1

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka dokonała otwarcia posiedzenia, stwierdziła
obecność  wszystkich  członków  Komisji  i powitała  przybyłych  na  posiedzenie  Komisji
Sekretarz  Gminy  Annę  Czapkowską,  Skarbnik  Gminy  Jadwigę  Koc  i  Burmistrza
Ciechanowca Eugeniusza Święckiego.

Ad pkt 2

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  przedstawiła  proponowany  porządek
posiedzenia.

Proponowany porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia.
3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach:

1) zmian w budżecie gminy na 2021 rok,
2) zwolnień od podatku od nieruchomości udzielanych w ramach pomocy de minimis,
3) uchwalenia „Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy

Ciechanowiec na lata 2021 - 2025 oraz zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład
mieszkaniowego zasobu Gminy Ciechanowiec”,

4) utworzenia  jednostki  budżetowej  o nazwie  Akademia  Odkrywców  –  Żłobek  Miejski
w Ciechanowcu oraz nadania jej statutu.
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1. Sytuacja  finansowa i  koncepcja  funkcjonowania  Przedsiębiorstwa  Robót  Komunalnych
FARE w Ciechanowcu.

2. Informacja o działalności Ciechanowieckiego Ośrodka Kultury i Sportu w 2020 roku oraz
oferta dla mieszkańców gminy na 2021 rok.

3. Ocena zasobów pomocy społecznej za 2020 rok.
4. Informacja o umorzeniach, odroczeniach i zwolnieniach podatkowych w 2020 roku.
5. Sprawy różne.
6. Zamknięcie posiedzenia.

Przewodnicząca  Komisji  Rewizyjnej  Aneta  Joanna  Czarnecka  odczytała  proponowany
porządek posiedzenia.

Przewodnicząca  Komisji  Rewizyjnej  Aneta  Joanna  Czarnecka  poddała  pod  głosowanie
proponowany porządek posiedzenia.

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka stwierdziła, że proponowany
porządek  posiedzenia  został  przyjęty  jednogłośnie  w  obecności  wszystkich  członków
Komisji.

Ad pkt 3 ppkt 1

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  otworzyła punkt:  rozpatrzenie  
i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poprosiła Skarbnik Gminy Jadwigę Koc  
o omówienie projektu uchwały.

Skarbnik Gminy Jadwiga Koc poinformowała, że zmiana jest bardzo duża i znacznie zmienia
stan budżetu. Jeżeli chodzi o stację uzdatniania wody we wsi Radziszewo-Sieńczuch to na ten
cel przeznacza się 64 000,00 zł, ponieważ zlecone zostało wykonanie dokumentacji i gmina
musi ponieść koszty zlecenia. Najważniejsza zmiana dotyczy ul. Podlaskiej, na którą odbyły
się już trzy przetargi i w wyniku trzeciego przetargu wybrano ofertę najkorzystniejszą spośród
pięciu  złożonych.  Jednak  kwota  ta  jest  dużo  wyższa,  niż  środki  które  do  tej  pory  były
zabezpieczone  w budżecie  na  ten  cel.  Obecny  budżet  na  ul.  Podlaską  został  zwiększony
prawie o 2 500 000,00 zł,  a to z kolei wymusiło zwiększenie deficytu czyli zwiększenie o
2 500 000,00 zł planowanego do zaciągnięcia kredytu. Kredyt ten w ciągu najbliższych trzech
lat zostanie spłacony. Zwiększenie deficytu w żaden sposób nie narusza ustawy o finansach
publicznych. Jeżeli chodzi o inne zmiany to pojawiły się środki dodatkowe w budżecie w
wysokości 600 000,00 zł z Województwa Podlaskiego, które stanowią pomoc finansową na
modernizację oświetlenia ulicznego w Gminie Ciechanowiec (wymiana opraw na ledowe).
Zwiększa  się  również  planowane   środki  z  PFRON-u  na  montaż  windy  oraz  wykonanie
podjazdów. Zwieksza się też środki z budżetu państwa na uruchomienie ‘Klubu seniora” we
wsi Wojtkowice Stare. Zabezpieczono również konieczne środki własne gminy na realizację
tych  inwestycji,  ponieważ  po  przeliczeniu  okazało  się,  że  inwestycje  potrzebują
zabezpieczenia o wiele większych środków. W związku z tym na montaż windy w Szkole
Podstawowej  zabezpieczono  220 000,00  zł,  na  wykonanie  podjazdu  przy  Przedszkolu
50 000,00 zł, na koszty uruchomienia ‘Klubu seniora’ w Wojtkowicach Starych 161 000,00 zł.
Zmniejszone zostały planowane środki na zakup ciągnika.  

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  zapytała,  czy  są  pytania  do  projektu
uchwały.
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Głos zabrał Radny Przemysław Dybowski, który zapytał o projekt kanalizacji w mieście.
W odpowiedzi Burmistrz poinformował, że projekt obejmuje wymianę hydrantów i zasuw
oraz uzupełnienie brakującej kanalizacji. 

Poruszono problem związany z brakiem wody w hydrantach podczas pożaru przy ul. Wąskiej.

Głos  zabrał  Przemysław  Dybowski,  który  zapytał  czy  istnieje  lista  dróg  rezerwowych  
z Funduszu Dróg Samorządowych.
W odpowiedzi Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował,  że lista istnieje,
jednak nie ma na niej żadnej drogi z Gminy Ciechanowiec i w związku  z tym w bieżącym
roku dotacja będzie udzielona tylko na ul. Podlaską.

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka zapytała, czy Radni zgłaszają
pytania do projektu uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok.

Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji  pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok.

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok stanowi załącznik nr 2 do
protokołu.

Ad pkt 3 ppkt 2

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  otworzyła  punkt:  rozpatrzenie  
i  zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zwolnień  od  podatku  od  nieruchomości
udzielanych w ramach pomocy de minimis.

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  poprosiła  Sekretarz  Gminy  Annę
Czapkowską o omówienie projektu uchwały.

Sekretarz  Gminy  Anna  Czapkowska  poinformowała,  że  podstawę  prawną  do  podjęcia
niniejszej uchwały stanowi ustawa o podatkach i opłatach lokalnych. W świetle tego przepisu
Rada Gminy posiada kompetencje do wprowadzenia zwolnień w przedmiotowym zakresie
podatku  od  nieruchomości.  Proponowane  w  niniejszym  projekcie  uchwały  zwolnienie
stanowi  kontynuację  zwolnienia  wprowadzonego  uchwałą  Rady  Miejskiej  w  2016  r.
Poprzednia uchwała obowiązywała do końca 2020 r. W chwili obecnej istnieje możliwość
podjęcia uchwały do końca 2023 r. W projekcie uchwały proponuje się zwolnienie z podatku 
od nieruchomości przedsiębiorcom, którzy na terenie Gminy Ciechanowiec zrealizują nową
inwestycję  i  utworzą  nowe  miejsca  pracy.  Proponowane  zwolnienie  adresowane  jest  do
nowych przedsiębiorców oraz  do przedsiębiorców już istniejących,  którzy  poszerzą  swoją
działalność. Ze zwolnienia na mocy poprzedniej uchwały z tytułu podatku od nieruchomości
w latach 2016-2020 skorzystało trzech przedsiębiorców. Zwolnienie przysługuje na okres,
który  zależy  
od tego ile jest utworzonych miejsc pracy. Niniejszy projekt uchwały podlegał zaopiniowaniu
przez  Prezesa  Ochrony  Konkurencji  i  Konsumentów.  Prezes  nie  wniósł  żadnych  uwag  i
wyraził pozytywną opinię.
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Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  zapytała,  czy  są  pytania  do  projektu
uchwały.

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  zapytała,  czy  Radni  zgłaszają  pytania  
do projektu uchwały.
Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w  sprawie  zwolnień  od  podatku  od  nieruchomości  udzielanych  w ramach  pomocy  de
minimis.

Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji  pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości udzielanych w ramach pomocy 
de minimis.

Projekt uchwały w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości udzielanych w ramach
pomocy de minimis stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

Ad pkt 3 ppkt 3

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  otworzyła  punkt:  rozpatrzenie  
i  zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  „Wieloletniego  programu
gospodarowania  mieszkaniowym zasobem Gminy  Ciechanowiec  na  lata  2021 -  2025 oraz
zasad  wynajmowania  lokali  wchodzących  w skład  mieszkaniowego  zasobu  Gminy
Ciechanowiec”.

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  poprosiła  Sekretarz  Gminy  Annę
Czapkowską o omówienie projektu uchwały.

Sekretarz  Gminy  Anna  Czapkowska  poinformowała,  że  ustawa  nakłada  na  Radę  Gminy
obowiązek uchwalenia  Wieloletniego programu gospodarowania  mieszkaniowym zasobem
Gminy Ciechanowiec na lata  2021-2025.  Skończył  się  już okres  obowiązywania  uchwały
podjętej w 2012 roku. W związku z tym wystąpiła konieczność podjęcia nowej uchwały.  
W przedłożonym projekcie zostały zawarte takie kwestie jak prognoza dotycząca wielkości
oraz  stanu  technicznego  zasobu  gminy.  W tabeli  wykazane  są  lokale  mieszkalne,  które
wchodzą  w  skład  mieszkaniowego  zasobu  oraz  lokalne,  które  były  przeznaczone  do
sprzedania  
w poprzednim wieloletnim programie ale nie zostały sprzedane.  W projekcie uchwały został
przedstawiony  również  stan  techniczny  tych  budynków  (lokale,  które  wymagają
remontu/lokale  w  dobrym  stanie).  Wieloletni  program  zawiera  również  zasady  obniżania
czynszu, źródła finansowania gospodarki mieszkaniowej i wysokość wydatków w kolejnych
latach z podziałem na koszty bieżącej eksploatacji, a także wydatki inwestycyjne planowane
do 2025 r. 

Głos zabrał Dyrektor PRK FARE Wojciech Puchaczewski, który odniósł się do sprzedaży
budynków  i  poinformował,  że  niektóre  lokale  zostały  sprzedane  wyłącznie  po  części.  
W  związku  z  tym  pojawia  się  problem,  jeżeli  chce  się  podjąć  jakąś  inwestycję  i
wyremontować budynek, ponieważ jego część jest prywatna. 
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Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który poinformował, że został już
rozstrzygnięty  przetarg  na  wykonanie  dokumentacji  na  budowę  bloku  socjalnego.  W
momencie  ukończenia  dokumentacji  zostanie  złożony  wniosek  do  Banku  Gospodarstwa
Krajowego.  Burmistrz  poinformował,  że  odbył  już  spotkanie  z  Dyrektorem tego Banku i
istnieje  możliwość  pozyskania  kredytu  z  możliwością  80  %  umorzenia.  W  bloku
planowanych jest  40 mieszkań.  Po wybudowaniu  wszystkie  matki  z  dziećmi  oraz  starsze
samotne osoby przeniesione zostaną do nowego budynku i  dopiero wtedy zostaną podjęte
działania w sprawie zasobów komunalnych. Budynki, które są w dobrym stanie pozostaną, a
pozostałe, jeżeli Konserwator Zabytków wyrazi zgodę zostaną rozebrane. Burmistrz dodał, że
we wrześniu powinna pojawić się już ostateczna decyzja Banku Gospodarstwa Krajowego
dotycząca kredytu. 

Burmistrz odbył wizytę w Warszawie w firmie Glass Technika Sp. z o.o. i poinformował,  
że  firma  ta,  jest  jedną  z  nielicznych  firm  w  Europie,  które  posługują  się  tak  wysoką
technologią. 
 
Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  zapytała,  czy  są  pytania  do  projektu
uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie uchwalenia „Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem
Gminy  Ciechanowiec  na  lata  2021 -  2025 oraz  zasad  wynajmowania  lokali  wchodzących
w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Ciechanowiec”.

Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji  pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały w sprawie uchwalenia „Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym
zasobem  Gminy  Ciechanowiec  na  lata  2021 -  2025 oraz  zasad  wynajmowania  lokali
wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Ciechanowiec”.

Projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  „Wieloletniego  programu  gospodarowania
mieszkaniowym  zasobem  Gminy  Ciechanowiec  na  lata  2021 -  2025 oraz  zasad
wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Ciechanowiec”
stanowi załącznik nr 4  do protokołu.

Ad pkt 3 ppkt 4

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  otworzyła  punkt:  rozpatrzenie  
i  zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  utworzenia  jednostki  budżetowej  o nazwie
Akademia Odkrywców – Żłobek Miejski w Ciechanowcu oraz nadania jej statutu.

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  poprosiła  Sekretarz  Gminy  Annę
Czapkowską o omówienie projektu uchwały.

Sekretarz  Gminy  Anna  Czapkowska  poinformowała,  że  z  dniem  1  września  2021  r.  
w Ciechanowcu będzie funkcjonował Żłobek Miejski pod nazwą „Akademia Odkrywców –
Żłobek Miejski w Ciechanowcu” z siedzibą przy ul. 11 Listopada 5 (parter budynku Szkoły
Podstawowej).  Na  utworzenie  Żłobka  Miejskiego  Gmina  Ciechanowiec  otrzymała
dofinansowanie z trzech źródeł. Pojawiło się bardzo duże zainteresowanie rodziców, którzy
chcą oddać dzieci do Żłobka, a także duże zainteresowanie pracą. 
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Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który poinformował, że inwestycja
jest na etapie przetargu wyłonienia firmy, jak tylko przetarg się zakończy firma przystępuje 
do remontu. 

Głos zabrał Radny Krzysztof Koc, który zapytał ile jest miejsc w Żłobku.
W odpowiedzi Burmistrz poinformował, że 32 miejsca. Dodał, że jeżeli okaże się, że będzie
większe zainteresowanie oddaniem dzieci do Żłobka i Radni wyrażą zgodę na rozszerzenie
grupy  to  pojawią  się  nowe  wydatki  związane  z  wynagrodzeniem  dwóch  dodatkowych
pracowników.  W momencie  realizacji  projektu  rodzice  pokrywają  tylko  koszty  żywienia
dzieci. 

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  zapytała,  czy  są  pytania  do  projektu
uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w  sprawie  utworzenia  jednostki  budżetowej  o nazwie  Akademia  Odkrywców  –  Żłobek
Miejski w Ciechanowcu oraz nadania jej statutu.

Komisja 5 głosami za w obecności 5 członków Komisji  pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały  w  sprawie  utworzenia  jednostki  budżetowej  o nazwie  Akademia  Odkrywców  –
Żłobek Miejski w Ciechanowcu oraz nadania jej statutu.

Projekt uchwały w sprawie utworzenia jednostki budżetowej o nazwie Akademia Odkrywców
–  Żłobek  Miejski  w Ciechanowcu  oraz  nadania  jej  statutu  stanowi  załącznik  nr  5  do
protokołu.

Ad pkt 4

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  otworzyła  punkt:  Sytuacja  finansowa  
i koncepcja funkcjonowania Przedsiębiorstwa Robót Komunalnych FARE w Ciechanowcu.

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka poprosiła Dyrektora PRK FARE Wojciecha
Puchaczewskiego o przedstawienie informacji.

Dyrektor PRK FARE Wojciech Puchaczewski poinformował, że od roku będąc na stanowisku
Dyrektora  PRK FARE zapoznał  się  z  wieloma aspektami  działalności  Przedsiębiorstwa  i
dodał, że niestety musi stwierdzić, iż od 2005 r. nie została podniesiona opłata za wodę i firma
popadła w dołek finansowy, z którego jest bardzo ciężko wyjść. Dyrektor dodał, że razem 
z Burmistrzem postanowili zrobić kampanię  informacyjną mającą na celu zmobilizowanie
mieszkańców do podłączenia do sieci kanalizacyjnej.  Od kwietnia bieżącego roku została
ustalona nowa cena za wodę i wynosi 2,12 zł za 1 m3. Delikatnie podrożały również ścieki,
których cena w chwili obecnej wynosi 6,11 zł za 1 m3  nieczystości. Dyrektor poinformował,
że  podjął  kroki  w kierunku wyeliminowania  nielegalnych przyłączy.  Dodał,  że  dostał  od
Burmistrza  pismo,  w  którym  została  wskazana  zasadność  przekształcenia  Zakładu  PRK
FARE w spółkę prawa handlowego. Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki,
który  poinformował,  że jeżeli  Rada Miejska  wyrazi  zgodę to  z  dniem 1 stycznia 2022 r.
Zakład PRK FARE zostanie przekształcony w spółkę prawa handlowego. 

Głos zabrał Radny Krzysztof Koc, który poinformował, że taka spółka będzie działała pod
warunkiem, że będzie posiadała odpowiedni sprzęt do pracy oraz pracowników. 
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Głos zabrał Radny Przemysław Dybowski, który zapytał czy koparka została już naprawiona.
W odpowiedzi Burmistrz poinformował, że zostanie kupiona nowa koparka.

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  zapytała,  czy  Radni  zgłaszają  pytania  
do informacji.
Pytań nie zgłoszono.
Sytuacja finansowa i koncepcja funkcjonowania Przedsiębiorstwa Robót Komunalnych FARE
w Ciechanowcu stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

Ad pkt 5

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka otworzyła punkt: Informacja o działalności
Ciechanowieckiego Ośrodka  Kultury  i  Sportu  w 2020 roku oraz  oferta  dla  mieszkańców
gminy na 2021 rok.

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  poprosiła  Sekretarz  Gminy  Annę
Czapkowską o przedstawienie informacji.

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że w Ciechanowieckim Ośrodku Kultury
i Sportu zatrudnionych jest 6 osób na stanowiskach: dyrektor, główny księgowy, instruktor,
młodszy instruktor, specjalista do spraw informacji turystycznej oraz robotnik gospodarczy. 
W związku z ogłoszeniem pandemii  COKiS ograniczył  swoją  działalność.  Niestety wiele
przedsięwzięć  zaplanowanych  na  2020  r.  nie  mogło  się  odbyć  z  uwagi  na  obostrzenia.  
W informacji został przedstawiony kalendarz wydarzeń jakie odbyły się w 2020 r. 
Na 2021 r. zostały zaplanowane takie przedsięwzięcia jak: 
-  do  29  kwietnia  wystawa  fotograficzna  w  witrynie  Miejskiej  Biblioteki  Publicznej,
matematyka w obiektywie,
- na przełomie kwietnia/czerwca „Ciechanowiecka Akcja Kulturalna”. 

Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka, która poinformowała, że na
stronie Urzędu Miejskiego w Ciechanowca zamieszczona jest prośba o wypełnieni specjalnej
ankiety. 

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że w Ciechanowcu planowana jest akcja
krwiodawstwa przy parkingu przy Ochotniczej Straży Pożarnej. 31 maja odbędzie się piknik 
z okazji Dnia Dziecka, w czerwcu planowany jest Zlot Food Trucków. W czerwcu zostanie
otwarta  również  wypożyczalnia  sprzętu  wodnego.  Na 26 czerwca  zaplanowana  jest  ‘Noc
Świętojańska’.  W  lipcu  odbędzie  się  kolejny  Zlot  Food  Trucków,  natomiast  w  sierpniu
Międzynarodowy  Festiwal  Folkloru  –  Podlaskie  Spotkania.  Oferta  Ciechanowieckiego
Ośrodka Kultury i Sporu będzie na bieżąco realizowana i dostosowywana do obecnej sytuacji.

Przewodnicząca  Komisji  Rewizyjnej  Aneta  Joanna  Czarnecka  zapytała,  czy  są  pytania  
do informacji.
Pytań nie zgłoszono.

Informacja o działalności Ciechanowieckiego Ośrodka Kultury i Sportu w 2020 roku oraz
oferta dla mieszkańców gminy na 2021 rok stanowi załącznik nr 7 do protokołu.
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Ad pkt 6

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka otworzyła punkt: Ocena zasobów pomocy
społecznej za 2020 rok.

Przewodnicząca  Komisji  Rewizyjnej  Aneta  Joanna  Czarnecka  poprosiła  Sekretarz  Gminy
Annę Czapkowską o przedstawienie sprawozdania.

Sekretarz  Gminy  Anna  Czapkowska  poinformowała,  że  Dyrektor  Ośrodka  Pomocy
Społecznej w Ciechanowcu przedstawiła ocenę zasobów pomocy społecznej. Ocena ta jest
sporządzana  corocznie.  Obowiązek  sporządzania  takiej  oceny  wynika  z  ustawy.  W
dokumencie zawarte zostały takie informacje jak liczba ludności, która zamieszkuje w gminie
Ciechanowiec  (49  % stanowią  kobiety  i  51  % mężczyźni),  liczba  zarejestrowanych osób
bezrobotnych z gminy Ciechanowiec wynosi 297 osób, w tym 39 % stanowiły kobiety, a 60
%  mężczyźni.  Pomoc  
i wsparcie w 2020 r. uzyskało 692 osoby. W gminie Ciechanowiec przyczyną trudnej sytuacji
życiowej  jest  kolejno:  ubóstwo,  bezrobocie,  niepełnosprawność,  długotrwała  lub  ciężka
choroba,  bezradność  w  sprawach  opiekuńczo  wychowawczych  oraz  prowadzenie
gospodarstwa domowego. Wykazana została również liczba osób oraz rodzin korzystających
z  pomocy   
w postaci świadczeń pieniężnych pomoc i wsparcie w gminie Ciechanowiec uzyskały 444
osoby, a w postaci świadczeń niepieniężnych 258 osób. Odpłatność gminy za pobyt w Domu
Pomocy  Społecznej  dotyczyła  9  osób.  Osoby  te  zostały  umieszczone  w  Domu  Pomocy
Społecznej z powodu potrzeby całodobowej opieki. 

Przewodnicząca  Komisji  Rewizyjnej  Aneta  Joanna  Czarnecka  zapytała,  czy  są  pytania  
do sprawozdania.

Głos zabrał Radny Krzysztof Koc, który zapytał co z rehabilitacją w Ciechanowcu.

W odpowiedzi Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformował, że została wybrana
nowa Dyrektor Szpitala Ogólnego w Wysokiem Mazowieckiem. Po rozmowie Pani Dyrektor
poinformowała,  że  będzie  starała  się  uruchomić  w Ciechanowcu  rehabilitację  oraz  Punkt
Poboru Materiału do badań. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka zapytała, czy są jeszcze pytania
do sprawozdania.
Pytań nie zgłoszono. 

Ocena zasobów pomocy społecznej za 2020 rok stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

Ad pkt 7

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  otworzyła  punkt:  Informacja  o
umorzeniach, odroczeniach i zwolnieniach podatkowych w 2020 roku.

Przewodnicząca Komisji  Rewizyjnej  Aneta Joanna Czarnecka zapytała,  czy są pytania do
informacji.
Pytań nie zgłoszono.

Informacja o umorzeniach, odroczeniach i zwolnieniach podatkowych w 2020 roku stanowi
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załącznik nr 9 do protokołu.

Ad pkt 8

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka otworzyła punkt: Sprawy różne.

Żadnych spraw nie poruszono.

Ad pkt 9

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  podziękowała  za  udział  w posiedzeniu
Komisji Rewizyjnej i dokonała zamknięcia posiedzenia.

Protokołowała:

Wioleta Kierska
Przewodnicząca Komisji

 Aneta Joanna Czarnecka
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